
Frå: Tone Margrethe Bærland Furustøl
Send: mandag 19. desember 2022 12:47
Til: Ole Martin Løver
Kopi: Eirik Berntsen
Emne: Svar på førespurnad om status for klage i sak 22/1390 - gbnr 323/524 

Frekhaug

Hei.

Vi viser til tidligere korrespondanse i saken.

Kommunen har restanse i klagesakene og behandler dem fortløpende.

Spørsmål om saksbehandlingstid for klage på gebyr og ressurser til klagebehandling, kan gis av leder for 
Miljø og tilsyn Eirik Berntsen.

Tone Furustøl | Rådgjevar Miljø og tilsyn

Telefon: 56 37 54 01 

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

Frå: Ole Martin Løver <ole.martin.lover@gmail.com> 
Send: søndag 18. desember 2022 09:30
Til: Tone Margrethe Bærland Furustøl <tone.furustol@alver.kommune.no>
Emne: Re: Svar på førespurnad om status for klage i sak 22/1390 - gbnr 323/524 frekhaug

Hei,

Etterlyser igjen svar på denne saken.

Mvh
Ole Martin Løver

tir. 27. sep. 2022 kl. 10:23 skrev Tone Margrethe Bærland Furustøl <tone.furustol@alver.kommune.no>:

Hei.

 

Vi viser til dykkar klage på gebyr i sak 22/1390 – gbnr 323/524 Frekhaug.

 

http://www.alver.kommune.no/
mailto:ole.martin.lover@gmail.com
mailto:tone.furustol@alver.kommune.no
mailto:tone.furustol@alver.kommune.no


I skriv om ut førebels svar frå kommunen, datert 08.07.2022, vert det opplyst at sakshandsamingstida 
er 8 veker.

 

Kommunen har restanse i klagesakene og handsamar dei fortløpande.

 

Dette til orientering.

 

Tone Furustøl | Rådgjevar Miljø og tilsyn

Telefon: 56 37 54 01 

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00

www.alver.kommune.no
 

 

 

Frå: Ole Martin Løver <ole.martin.lover@gmail.com> 
Send: torsdag 15. september 2022 12:01
Til: Tone Margrethe Bærland Furustøl <tone.furustol@alver.kommune.no>
Emne: Saksnr 22/1390 Status

 

Hei,

 

Vi har, i samråd med arkitekt påklaget gebyr for byggesak, da saken var langt over behandlingstiden. 
Denne ble sendt 30/6. Vi fikk bekreftelse med beskjed om at det var 4 ukers behandlingstid på dette, og 
vi er nå kommet til 15 september uten at vi har hørt noe mer om dette. 

 

Slik jeg og arkitekten tolker lovteksten burde dette være en forholdsvis enkel sak. Vi lurer derfor på 
status på dette.

 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.alver.kommune.no%2F&data=05%7C01%7Ctone.furustol%40alver.kommune.no%7C502dbcfeda4042316e3f08dae0d206e5%7Cf9d6e533ea404f4593e6f28ff10ace53%7C0%7C0%7C638069489912359703%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=hHG2areOoK4%2BPIxs31fpCCm%2FnNULQfOKrcohMnGRbtw%3D&reserved=0
mailto:ole.martin.lover@gmail.com
mailto:tone.furustol@alver.kommune.no


Mvh

Ole Martin Løver 

Mob 934 40 594 

-- 
Mvh
Ole Martin Løver
mob 934 40 594


